
 
 
 
 
Ar kel 40 vragen: Het basisonderwijs verdient de ruimte  
Datum: 17 april 2023 
 
 
 
Geacht college,  
  
De afgelopen tijd zijn er een aantal basisscholen in onze stad verhuisd. Soms omdat er te weinig 
leerlingen waren om de locatie open te houden, soms omdat er behoefte was naar een meer 
geschikte locatie. De ChristenUnie-SGP maakt zich zorgen over de beschikbaarheid en geschiktheid 
van locaties van sommige van deze scholen in het basis- en speciaal onderwijs. We stellen daarom de 
volgende vragen:  
 
  

 Zijn er momenteel basisscholen in Dordrecht die de behoefte uiten voor een andere locatie? 
Zo ja, welke scholen en waarom?  
  

 Zijn er momenteel basisscholen in Dordrecht die de behoefte uiten voor aanpassingen aan 
het huidige gebouw? Zo ja, welke scholen en waarom?  
  

 Welke van deze scholen heeft behoefte aan meer ruimte voor het onderwijs?   
  

 Welk perspectief hebben deze scholen met betrekking tot meer ruimte in de toekomst?  
  

 Hoeveel basisschool locaties staan de komende 5 tot 10 jaar op de planning voor nieuwbouw 
of aanbouw?  
  

 Welke bestaande locaties komen naar verwachting de komende 5 tot 10 jaar leeg te staan 
door mogelijke nieuwbouw en wat zijn de plannen qua bestemming voor deze gebouwen?  
  

 Wat is momenteel de prognose met betrekking tot het leerlingenaantal voor het 
basisonderwijs in Dordrecht de komende 5 tot 10 jaar? Is de verwachting dat dit stijgt, gelijk 
blijft of daalt?  
  

 Hoe is de rolverdeling tussen Arcade Dordrecht en de gemeente Dordrecht in de besluiten en 
adviezen richting nieuwe huisvesting of aanbouw voor basisscholen? 

  
 
We zien met belangstelling uit naar de beantwoording van de vragen. 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de ChristenUnie-SGP Dordrecht 
Robert de Heer 
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